

Erasmus+ exchange with our partners from Madrid and Zagreb visiting Portugal

As part of the Erasmus 'Food' programme, Marine Cop-Reeb (1es), Elisa Fabre (1S1), Olivia Fierling (1L1), Camille Gaspari (1S1) Manon Grausem (1S3), Nuala Mairel (1L1), Lara Riehl (1es), Ezeckielle N'Diaye (1L1) and Lucie Vittet (1S3), accompanied by their teachers Gemma Bermejo and Corinne Becker, were lucky enough to take part in an exchange programme with the **Agrupamento de Escolas Dr. Mário Sacramento** in Aveiro, Portugal, from 8th to 15th December 2024, where they met up with their Croatian and Spanish partners from the **Gimnazija Lucijana Vranjanina** in Zagreb and the **Colegio Zola de Las Rosas**, Madrid.













The students received a warm welcome from their Portuguese exchange partners. Activities on the theme of food and nutrition included a visit to the chocolate museum in Porto, a visit to the University of Agronomy in Coimbra, where they watched butter and cheese being made, and workshops on veganism and nutrition and mental health. It was a unique experience that allowed our students to immerse themselves in an unforgettable multicultural world and to make progress in English and Spanish.













Dans le cadre du programme Erasmus « Food », Marine Cop-Reeb (1es), Elisa Fabre (1S1), Olivia Fierling (1L1), Camille Gaspari (1S1) Manon Grausem (1S3), Nuala Mairel (1L1), Lara Riehl (1es), Ezeckielle N'Diaye (1L1) et Lucie Vittet (1S3) accompagnées de leurs professeures Gemma Bermejo et Corinne Becker ont eu la chance de participer à un programme d'échange avec le lycée **Agrupamento de Escolas Dr. Mário Sacramento** à Aveiro, Portugal du 8 au 15 décembre 2024 où elles ont retrouvé leurs partenaires croates et espagnols des lycées **Gimnazija Lucijana Vranjanina** de Zagreb et du **Colegio Zola de Las Rosas**, Madrid.

Les élèves ont été chaleureusement accueillies par leurs correspondants portugais. Les activités sur le thème de la nourriture et l'alimentation comprenaient en outre la visite du musée du chocolat de Porto, la visite de l'université d'agronomie de Coimbra où elles ont assisté à la production de beurre et de fromage et la participation à les ateliers de sensibilisation au véganisme et sur le thème de la nutrition et la santé mentale. Cette expérience a été unique et a permis à nos élèves de s'immerger dans un univers multiculturel inoubliable et de faire des progrès en anglais et en espagnol.